

Press Release / Pressemitteilung

MLAWGROUP ADVISES TORQEEDO IN FINANCING ROUND BY WHEB VENTURES

Munich, January 13, 2010

MLawGroup advises Torqeedo GmbH in connection with a further financing round. Lead investor of this financing round is a fund of the English WHEB Ventures Group, one of the leading investors for renewable energies in Europe.

WHEB as well as the previous Torqeedo Investors, including MS Beteiligungsgesellschaft mbH, and the Torqeedo Founders will invest another total of EUR 4.7 mio. in the Company.

Starnberg based Torqeedo GmbH, winner of the German Founder Price in the category Start-up 2008, develops innovative and highly efficient electric outboards.

Counsel to Torqeedo GmbH:

MLawGroup, Munich: Rainer Kreifels (Corporate; lead) Dr. Florian Anselm (Corporate), Dr. Johannes Maidl (Corporate).

Counsel to WHEB Ventures:

Taylor Wessing: Dr. Peter Hellich (Partner, Corporate, Munich), Dr. Ernst-Albrecht von Beauvais (Partner, Corporate, Düsseldorf) (both in the lead), Maria Weiers, (Associate, Corporate, Düsseldorf), Jeanette Hahn (Associate,

MLAWGROUP BERÄT TORQEEDO BEI FINANZIERUNGSRUNDE DURCH WHEB VENTURES

München, 13. Januar 2010

MLawGroup berät die Torqeedo GmbH im Rahmen einer weiteren Finanzierungsrunde. Lead Investor der Finanzierungsrunde ist ein Fonds der englischen WHEB Ventures Group, die zu den führenden Investoren im Bereich erneuerbarer Energien in Europa zählen.

Im Rahmen der Finanzierungsrunde investieren WHEB, die bisherigen Torqeedo-Investoren, einschließlich der MS Beteiligungsgesellschaft mbH, sowie die Torqeedo-Gründer weiteres Eigenkapital in Höhe von insgesamt EUR 4,7 Millionen in die Gesellschaft.

Torqeedo GmbH mit Sitz in Starnberg, ausgezeichnet mit dem Deutschen Gründerpreis in der Kategorie Start-up 2008, entwickelt innovative und hocheffiziente Außenbordmotoren.

Berater Torqeedo GmbH:

MLawGroup, München: Rainer Kreifels (Corporate; Federführung) Dr. Florian Anselm (Corporate), Dr. Johannes Maidl (Corporate).

Berater WHEB Ventures:

Taylor Wessing: Dr. Peter Hellich (Partner, Corporate, München), Dr. Ernst-Albrecht von Beauvais (Partner, Corporate, Düsseldorf) (beide federführend), Maria Weiers, (Associate, Corporate, Düsseldorf), Jeanette Hahn (Asso-

Corporate, Munich).

Counsel to BayBG:

Weitnauer Rechtsanwälte, Munich: Dr. Wolfgang Weitnauer, M.C.L.

ciate, Corporate, München).

Berater BayBG:

Weitnauer Rechtsanwälte, München: Dr. Wolfgang Weitnauer, M.C.L.

MLawGroup

MLawGroup is a law firm located in Munich, Germany. We advise our clients in the following practice areas:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, from start-up companies to listed companies.

Our clients appreciate the high quality of our work, our industry focus and our international expertise.

MLawGroup ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir haben uns auf folgende Practice Areas spezialisiert:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe – vom jungen Start-up bis zum börsennotierten Konzern.

Unsere Mandanten schätzen unsere hochqualifizierte Beratung, unsere Branchenfokussierung sowie unsere internationale Erfahrung.

MLawGroup
Maximilianstraße 31
80539 München

RAINER KREIFELS

rainer.kreifels@mlawgroup.de
Tel.: +49 89 24 213 0
Fax: +49 89 24 213 213

>> www.mlawgroup.de